

Legislative
Assembly
of Ontario



Assemblée
législative
de l'Ontario

43RD PARLIAMENT, 1ST SESSION 43E LÉGISLATURE, 1RE SESSION

VOTES AND PROCEEDINGS

PROCÈS-VERBAUX

No. 59

N° 59

Wednesday
March 29, 2023

Mercredi
29 mars 2023

Hon. Ted Arnott
Speaker

L'hon. Ted Arnott
le président

9:00 A.M.

Prayers

ORDERS OF THE DAY

Second Reading of **Bill 85**, An Act to implement Budget measures and to amend various statutes.

Debate resumed and after some time, the debate adjourned at 10:15 a.m.

10:15 A.M.

With unanimous consent,

Ordered, That notwithstanding Standing Order 100(a)(iv), 5 minutes be allotted to the independent Members as a group to speak during Private Members' Public Business today (Ballot Item No. 33).

The House recessed at 11:38 a.m.

9 H

Prières

ORDRES DU JOUR

Deuxième lecture du **projet de loi 85**, Loi visant à mettre en oeuvre les mesures budgétaires et à modifier diverses lois.

Le débat a repris et après quelque temps, à 10 h 15, le débat était ajourné.

10 H 15

Avec le consentement unanime,

À 11 h 38, l'Assemblée a suspendu la séance.

3:00 P.M.**INTRODUCTION OF BILLS**

The following bills were introduced and read the first time:-

Bill 88, An Act to amend the Occupational Health and Safety Act to provide safety measures in respect of workers at gas stations. Deepak Anand.

Bill 89, An Act to amend the Labour Relations Act, 1995 with respect to replacement workers. France Gélinas; Jennifer K. French; Wayne Gates; Lisa Gretzky; Jamie West.

Bill Pr17, An Act to revive J2M Collingwood Holdings Inc. Brian Saunderson.

Bill Pr20, An Act to revive 414087 Ontario Limited. Brian Saunderson.

15 H**DÉPÔT DE PROJETS DE LOI**

Les projets de loi suivants sont présentés et lus une première fois :-

Projet de loi 88, Loi modifiant la Loi sur la santé et la sécurité au travail pour prévoir des mesures de sécurité à l'égard des travailleurs des stations-service. Deepak Anand.

Projet de loi 89, Loi modifiant la Loi de 1995 sur les relations de travail en ce qui concerne les travailleurs suppléants. France Gélinas; Jennifer K. French; Wayne Gates; Lisa Gretzky; Jamie West.

PETITIONS

No./N°	Petition title/Titre de la pétition	Presented by/Présentée par
P-5	Gas prices	France Gélinas
P-6	Clinique spécialisée en sclérose en plaques	France Gélinas
P-21	Health care privatization	France Gélinas
P-24	Personal Support Workers	France Gélinas
P-39	Public service funding and withdrawal of Bill 124	France Gélinas
P-42	Northern Health Travel Grant	France Gélinas
P-71	OPP Detachment in Noëlville	France Gélinas
P-82	Arts and culture sector	France Gélinas
P-84	Missing persons	Peggy Sattler
P-84	Missing persons	Monique Taylor
P-84	Missing persons	Lise Vaugeois
P-84	Missing persons	Jamie West

PÉTITIONS**ORDERS OF THE DAY**

Second Reading of **Bill 85**, An Act to implement Budget measures and to amend various statutes.

Debate resumed and after some time,

Will Bouma moved, under Standing Order 51 "That this question be now put".

Vote deferred.

Second Reading of **Bill 79**, An Act to amend various statutes with respect to employment and labour and other matters.

Debate resumed and after some time, the debate adjourned.

ORDRES DU JOUR

Deuxième lecture du **projet de loi 85**, Loi visant à mettre en oeuvre les mesures budgétaires et à modifier diverses lois.

Le débat a repris et après quelque temps,

Will Bouma propose, conformément à l'article 51 du Règlement « Que cette question soit maintenant mise aux voix ».

Le vote est différé.

Deuxième lecture du **projet de loi 79**, Loi modifiant diverses lois en ce qui concerne l'emploi, le travail et d'autres questions.

Le débat a repris et après quelque temps, le débat était ajourné.

6:00 P.M.**PRIVATE MEMBERS' PUBLIC BUSINESS**

Mary-Margaret McMahon moved,

Second Reading of **Bill 56**, An Act to proclaim Flooding Awareness Week and to promote public awareness of flooding issues.

Debate arose and after some time,

The question was then put.

Vote deferred.

 The House adjourned at 6:46 p.m.
CHANGES TO THE ORDER OF PRECEDENCE PURSUANT TO STANDING ORDER 100(C)

On the ballot list draw of August 8, 2022:

Ballot No./Billet N°	Assumed by/Assumé par
----------------------	-----------------------

41	Goldie Ghamari
-----------	----------------

91	Jess Dixon
-----------	------------

18 H**AFFAIRES D'INTÉRÊT PUBLIC ÉMANANT DES DÉPUTÉES ET DÉPUTÉS**

Mary-Margaret McMahon propose,

Deuxième lecture du **projet de loi 56**, Loi proclamant la Semaine de la sensibilisation aux inondations et visant à sensibiliser le public aux enjeux qui leur sont liés.

Il s'élève un débat et après quelque temps,

La question a ensuite été mise aux voix.

Le vote est différé.

 À 18 h 46, l'Assemblée a ajourné ses travaux.
CHANGEMENTS DANS L'ORDRE DE PRIORITÉ CONFORMÉMENT À L'ARTICLE 100 C) DU RÈGLEMENT

Liste de billets de députées et députés établie le 8 août 2022: